

Title (en)

Boom for a sailing board.

Title (de)

Gabelbaum für Surfsegel.

Title (fr)

Wishbone pour planche à voile.

Publication

EP 0253351 A2 19880120 (DE)

Application

EP 87110098 A 19870713

Priority

- DE 3701055 A 19870116
- DE 8618538 U 19860711

Abstract (en)

The boom (15) has two spars (21; 22), which are connected to each other at their front end by means of a headpiece (23) and at their rear end by means of an endpiece (24). At the headpiece (23), the bearing surface for bearing against the mast (13) is arranged on the outside of the headpiece, so that the tensioning force of the block and tackle arranged at the endpiece (24) can be supported directly on the mast (13) via the spars (21; 22) and the headpiece (23), without the assistance of any connecting elements. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Gabelbaum (15) weist zwei Gabelholme (21; 22) auf, die an ihrem vorderen Ende über ein Kopfstück (23) und an ihrem hinteren Ende über ein Endstück (24) miteinander verbunden sind. Am Kopfstück (23) ist die Anlagefläche für die Anlage am Mast (13) auf der Außenseite des Kopfstückes angeordnet, so daß die Spannkraft des am Endstück (24) angeordneten Flaschenzuges über die Gabelholme (21; 22) und das Kopfstück (23) ohne Zuhilfenahme irgendwelcher Verbindungselemente unmittelbar am Mast (13) abgestützt werden kann.

IPC 1-7

B63B 35/82

IPC 8 full level

B63B 35/79 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63H 8/22 (2020.02)

Cited by

DE4202522A1; GB2232140A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0253351 A2 19880120; EP 0253351 A3 19880720

DOCDB simple family (application)

EP 87110098 A 19870713